
SLUTRAPPORT FRÅN SAMRÅDSGRUPPEN

Medanledning av ekonomiska oegentligheter på Stockholms Fotbollsförbund (Stff) blev

undertecknade under våren 2017 kontaktade av förbundetföratt bilda en ekonomisk samrådsgrupp.

I gruppen deltog även Lena Julin, men Lena sitter sedan årsmötet 2019 i Stffs Styrelse och är därmed

inte längre med i samrådsgruppen.

Syftet med den ekonomiska samrådsgruppenär att den ska ha insyn i förbundets ekonomi, komma

medförslag och idéer och hjälpa förbundetatt fatta rätt beslut för att kommatillrätta med det

negativa egna kapitalet.

Representanter från samrådsgruppen har sedan juni 2017 löpande haft möten med ansvariga från

Stff eller dess styrelse.

Senaste mötetvar 26 januari 2022 då det bla diskuterades:

e Det ekonomiska utfallet 2021 mot budget

e Revisorernas (Grant Thorntons) granskning av 2021

e Budget och planer 2022

Sammantaget anser samradsgruppenatt Stff alltsedan varen 2017varit mycket handlingskraftiga och

upprättat betydligt bättre rutiner, processer och uppföljningar, vilka harlett till bra kontroll och

förbättrad ekonomi.

Med anledning av att Stff under 2021 åter uppnått ett positivt eget kapital avslutar härmed

Samrådsgruppensitt uppdrag.
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